



# Protokoll

## Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb

Datum: 2023-05-15

Tid: kl. 18.00

Plats: Kansliet, Karlskoga GK

### Närvarande:

Leif Herlufsén	Ordförande
Christine Granath	Ledamot
Liselott Abrahamsson	Ledamot
Thomas Sättermann	Suppleant
Anna Jonsson	Suppleant
Marcus Grimstad	Adjungerad

### Dagordning

- §1. Mötets öppnande**  
Leif hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.
- §2. Val av sekreterare**  
*Styrelsen beslutade att*  
välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet.
- §3. Val av justerare**  
*Styrelsen beslutade att*  
välja Thomas Sättermann att justera protokollet.
- §4. Godkännande av dagordning**  
*Styrelsen beslutade att*  
godkänna dagordningen.
- §5. Föregående protokoll**  
*Styrelsen beslutade att*  
godkänna  
protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte  
2023-03-13 och lägga det till handlingarna.
- §6. Rapport från verksamheten**  
Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga.
- §7. Ekonomirapport**  
Marcus föredrog ekonomirapporten.  
Inga stora händelser sedan förra mötet, bra tillströmning med nya medlemmar.

- §8. Rapport från banan**  
Se bifogad bilaga.  
Diskussion om träd på 15 och sikt på hål 4. Styrelsen har önskemål om en ny banvandring efter semestrarna.
- §9. Rapport från kommittéer**  
Minnesanteckningar från trivselkommittén. Diskussion om kringarrangemang och resor. Ett program till 2024 önskas med resa och övriga arrangemang. Diskussion om ligor och herr/damgolf. Information till herrgolften om genomsläpp av damgolf då det är väntan för damerna. Omtag tas kring ligor till hösten/vintern. Träningsgrupper för att få samhörighet och folk att spela med. Enkät till damerna, Liselott och Christin ordnar.
- §10. Rapport från distriktsstyrelsen**  
Möte förra veckan, verksamhetsrevisor från SGF var på besök i distriktet. Alla serier är igång. Gunnar Holm är ansvarig för paragolften i distriktet men de söker en kommittéordförande. Jesper Edström har avslutat domarutbildningen och vi har totalt 2 förbunds- och 16 distriktsdomare. TL dagen genomfördes 1 april med tre deltagare från Karlskoga. Bra kväll med regler hölls i distriktet 19 april. Junior-elitsatsning i distriktet är på gång, Per Nyberg är ansvarig. Årets tävlingskalender för distriktet är numer digital tävlingskalender och den skall skickas ut i ett nyhetsbrev från klubben. Jonas och Jesper representerade distriktet vid årets förbundsmöte. 27 juni genomförs ett samverkansmöte på Lannalodge.
- §11. Arbetsgrupper styrelsen**  
**Tillgänglighet: -**  
**Fastighet: -**  
**Pro: -**
- §12. Underskrift lån GK-AB**  
Lånehandlingen om 2.5 MKR mellan Karlskoga GK och Karlskoga Golf AB skrevs under.
- §13. Inteckning Valåsen 2:55**  
*Styrelsen beslutade att*  
Ta ut ett nytt pantbrev i fastigheten Valåsen 2:55 om 1 275 000 kr för att säkerställa nya lånet hos Swedbank.
- §14. Åtgärdslistan**  
Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan, se bifogad bilaga.
- §15. Övriga frågor**  
Marcus träffade vår nya kontaktperson Kristin Adamsson från RF-SISU 20 april och hon skall bjudas in till ett kommande styrelsemöte.  
Det är fortsatt problem på parkeringen där vi hittar lustgasflaskor i princip varje helg. Polisen hålls kontinuerligt informerad av Marcus men resurserna är

begränsade.

Önskemål från styrelsen om genomgång av banpersonalen kring placering av teemarkeringar. Skylt på bollautomaten om förbud att använda rangebollar på 9-hålsbanan.

Anna undrar om banpersonalen vill ha ideell hjälp med fylla i svackor på fw.

**§16. Nästa styrelsemöte, mötets avslutande**

Nästa ordinarie styrelsemöte genomförs 26 juni 2023.

Leif tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Marcus Grimstad

Thomas Sättermann

**Planerade möten 2023**

2023-03-23 (vårårsmöte)

2023-05-15

2023-06-26

2023-08-21

2023-10-23

2023-11-23 (höstårsmöte)

## Rapport från verksamheten maj 2023

Vi är idag 1 655 medlemmar vilket är 69 färre än vid samma tidpunkt 2022 men 62 fler än för två månader sedan. De två senaste veckorna har det varit stort inflöde av nya medlemmar i klubben och oron vi hade vid förra styrelsemötet verkar ha varit obefogad.

Vi har till och med idag 36 anmälningar till årets första grupper för Grönt Kort, fjol var det 22 anmälda vid samma tidpunkt.

Städdagen genomfördes 22 april med ca 80 deltagare.

Jag träffade vår nya kontakt på RF SISU, Kristin Adamsson, 20 april för att informera henne om klubben och vår verksamhet. Mer information kommer på styrelsemötet.

Jag och Robert Carlsson har lagt ned en hel del tid för att gå igenom jämkningen av ingående moms då vi ändrar verksamhet i golfklubben i och med bolagiseringen. Anders Hammarströms prognos visade att klubben skulle få tillbaka ca 255 000 kr i retroaktiv moms men efter att ha gått igenom bokföringen noggrant åren 2013-2022 har vi underlag för att få tillbaka 611 208 kr i retroaktiv moms på investeringar i maskiner och anläggningen under ovanstående år. Jämkningsen görs i första momsperioden under åren 2023-2029. Jag har skickat in en skrivelse till Skatteverket tillsammans med momsredovisningen där vi yrkar på jämkning av ingående moms för 2023 om 131 778 kr tillsammans med en sammanställning av moms som skall jämkas 2023-2029.

Årets första klubbävling 20 maj, Race to España, ser ut att bli fullbokad med totalt 72 lag.

27 maj genomför vi omgång 2 i Svenska Juniortouren div 3 samt Örebro Junior Tour.

2023-05-11

Marcus Grimstad

## Baninfo

Banan grönskar bra trots att nätterna med frost inte vill släppa taget helt. Hoppas nu på lite varmare väder nästa vecka.

Alla ytor är gödslade och luftade så varmare nätter kommer göra att växtligheten sätter igång betydligt mer än nu. Vi planerar att öppna alla Par 3 grästees i slutet på nästa vecka och vi vill be er att laga efter er med sand om ni slår torv. Självklart så ska ni lägga tillbaka torv på fw också. Det har varit lite si och så sedan öppningen i april. Kan vi få hjälp med teelagning och nedslagsmärkes lagning så kan vi lägga mer tid på finish höjande arbeten på banan.

Det har kommit en del frågor om träden (Poppel) som har tagits ner på strategiska ställen. Poppeln är ett träd som för det första inte passar in i naturen på vår bana och för det andra så är det ett träd som ställer till bekymmer med sina rötter. De träden som vi har tagit ner hade stora ytliga rötter som letat sig in i greener och dräneringar och skapat problem. Vi ska nu ersätta dessa Popplar under 2023 med tall och ek som passar in i vår natur och trivs bra på banan.

Mikael Heiche  
Banchef

**Närvarande:**

Karin Stenström, Ordförande.

Närvarande: Kristina Nygren, Anders Öhrn, Susann Öhrn

Ej närvarande: Kjell Ivarsson. Peter Josbo

Karin inledde mötet och hälsade alla välkomna.

**Bumles 36-54 träning**

Janne Skoglund kommer hålla i detta kommande säsong och hör av sig till TK vid fler än 10 deltagare. Karin pratar med Janne så att TK får info i så god tid som möjligt när vi ska medverka. Samtliga närvarande ser positivt på detta och ett bra sätt att lära känna varandra inom klubben.

**Ökad klubbkänsla – gemenskap, uppdrag från styrelsen för TK att fundera över**

Bra diskussioner och brainstorming under kvällens möte. En fråga åter till styrelsen är vad är hur definierar man klubbkänsla vad är det man saknar?

Från styrelsen kom frågan om man kan göra ngt vid KM 12-13/8. Här tänker vi att det är svårt att få till ngt men vårt förslag till styrelsen att fundera över är om man kan samordna med restaurangen och köra en grillbruffe på lördags- em/kvällen till bra pris ? Ytterligare ett medskick från styrelsen var en klubbresa inom sverige, mht att det var svagt intresse för ngt år sedan när en klubbresa med övernattnig till Bornholm var aktuellt föreslår TK att man anordnar en resa till Falun/Borlänge eller Vallentuna där klubben subventionerar bussresan och att detta förläggs en Fredag om det är Vallentuna (gratis greenfee om vi förstår rätt) och Torsdag om det är F/B mht att då är det fri greenfee där, TK inväntar återkoppling från styrelsen även i denna fråga.

Övriga förslag som kom upp och lämnas till styrelsen för återkoppling via dessa anteckningar:

- Att i samband med städdag anordna en enklare tävling typ scramble med lite ”kryddade” inslag, shot-gun start och sedan korv och bröd efteråt. Där de som deltar i städningen har företräde att vara med på tävlingen och så öppnar banan först dagen efter städdagen.
- Föredrag om golfens historia, finns ett koncept på 1,5h och föredragshållaren nöjer sig med ngr greenfeebiljetter i ersättning och kommer gärna. Förslag att detta läggs i maj och i restaurangen och att det erbjuds landgång och ett glas alkoholfritt, öl el vin.
- TK kan åta sig att även i år ordna golfvärdar via klubbens ligor, förutsatt att klubben lämnar listor på ligansvarig till TK samt att det ges återkoppling till TK om det är ngt som inte fungera kring detta.
- En fundering från TK är om den stora mängden ligor vi har på klubben bidrar till en god klubbkänsla och gemenskap och främjar klubbverksamheten. Har herrgolven och damgolven tappat sin roll mht ligorna var en fundering ?
- Vi funderade också kring vad klubbens yngre medlemmar önskar och av klubben och har därför gjort en miniundersökning och bland annat vill man se en mer uppdaterad hemsida och där det är enkelt att klicka sig fram. Hur kan man göra det trevligare att ”hänga” på klubben.

Karin avslutade mötet och tackade alla.

/Anders